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     Protokół Nr 193/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 21 czerwca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 9 sprawy dotyczącej wniosku Dyrektora Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 11.06.2021r. o zmianę w planie 

finansowym na 2021 rok. 

 Rozpatrzenie w pkt. 10 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 11 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umowy ID 

Nr 473208/P pomiędzy Gminą Dębno i Powiatem Myśliborskim a Pocztą Polską 

Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie na powierzenie Poczcie Polskiej świadczenia 

usług pocztowych w powszechnym obrocie krajowym i zagranicznym. 

 Rozpatrzenie w pkt. 12 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

z Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. w Szczecinie na 

korzystanie z przystanków autobusowych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Myśliborski. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem  z działalności półki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za 2020 rok oraz sprawozdaniem finansowym za 2020 rok. 

5. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia i podpisania 

skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego – Powiatu Myśliborskiego za 

2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy z Vending Style z siedziba w Barlinku 

na świadczenie usług sprzedaży przekąsek i napojów poprzez automaty samosprzedające. 

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku 

z dnia 11.06.2021r. o zmianę w planie finansowym na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie 

powierzenia stanowiska Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy ID Nr 473208/P pomiędzy Gminą Dębno  

i Powiatem Myśliborskim a Pocztą Polską Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie na 

powierzenie Poczcie Polskiej świadczenia usług pocztowych w powszechnym obrocie 

krajowym i zagranicznym. 

12. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej Sp. z o.o. w Szczecinie na korzystanie z przystanków autobusowych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Myśliborski. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia i podpisania 

skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego – Powiatu 

Myśliborskiego za 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 193/630/2021 z dnia 21 czerwca 2021 roku w sprawie 

przyjęcia i podpisania skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego – 

Powiatu Myśliborskiego za 2020 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 
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Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że zmian dokonuje się na 

podstawie: 

 

1) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 216//2021  

z dnia 8 czerwca 2021 roku o przeniesieniu planu dotacji z rozdziału 71012 – Zadania  

z zakresu geodezji i kartografii do rozdziału 71095 – Pozostała działalność w kwocie 30.135 

zł przyznanej na realizację projektu „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 

Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” 

2) zawiadomienia Wojewody Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 219/2021  

z dnia 9 czerwca 2021 roku o zwiększeniu planu dotacji w dziale 754 – Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75411 – Komendy powiatowe Państwowej 

Straży Pożarnej, §2110 – 9.319 zł na wynagrodzenia pracowników zatrudnionych na 

stanowiskach robotniczych i obsługi w codziennym rozkładzie czasu pracy. 

3) wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu o przeniesienie kwoty 

7.200 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85411 – Domy wczasów dziecięcych  

z przeznaczeniem na wynagrodzenie dla wychowawcy wypoczynku.  

4) wniosku Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych o przeniesienie 

kwoty 1.214 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 75515 – Nieodpłatna pomoc prawna  

w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na obowiązkowe ubezpieczenie 

społeczne radcy prawnego w związku z przejściem na emeryturę.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 193/631/2021 z dnia 21 czerwca 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy z Vending Style z siedzibą w Barlinku na 

świadczenie usług sprzedaży przekąsek i napojów poprzez automaty samosprzedające. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że firma Vending Style z siedzibą w Barlinku zwróciła się z pismem  

o zawarcie kolejnej umowy dot. najmu powierzchni pod dwa automaty samosprzedające  

z przekąskami i zimnymi napojami na parterze Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. 

Północnej 15. Czas trwania umowy od 01.07.2021-31.12.2021. Dochód ze sprzedaży 

przekąsek i napoi przysługuje Usługodawcy. Opłata miesięczna najmu powierzchni pod 

automaty wynosi 150 zł netto (184,50 zł brutto) na rzecz Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

z dnia 11.06.2021r. o zmianę w planie finansowym na 2021 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku z dnia 11.06.2021r. o zmianę w planie finansowym na 2021 rok w kwocie  500,00 

zł w celu zabezpieczenia środków na dojazd nauczycieli do uczniów wymagających 

nauczania indywidualnego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o uzupełnienie informacji dotyczących przedmiotowego wniosku o dane na temat 

tego jaki jest powód złożenia przedmiotowego wniosku i informacje na temat dojazdu 

nauczycieli w ramach nauczania indywidualnego. Zaproponował odłożenie rozpatrzenia 

przedmiotowego wniosku do czasu uzyskania przedmiotowych wyjaśnień. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzje o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowego wniosku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o spotkaniu przedstawicieli 27 szpitali z Wojewodą Zachodniopomorskim  

w sprawie podpisania umów na przekazanie sprzętu dla szpitali.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy wszystkie szpitale otrzymały sprzęt? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak. Przekazała, że Szpital w Dębnie otrzymał to o co wnioskował. 

Odniosła się do kwestii pozyskania sprzętu przez inne szpitale.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat braku dostępności mieszkańców powiatu do tomografu co zostało wykazane 

na schemacie przedstawionym na odbytej konferencji. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o przebiegu konferencji w Kołobrzegu. Przedstawiła zasady dotyczące 

pozyskanego sprzętu. Przedstawiła informacje na temat propozycji związanej  

z pozyskaniem materiałów budowlanych. Jednakże po wizycie kierownika technicznego 
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uznano, że nie będą one wykorzystane przez szpital i przedstawiono decyzje odmowną w tej 

sprawie, materiały zostały przekazane do Drawska Pom. 

Poinformowała o wizycie w NFZ i złożonym zapytaniu na temat dalszych działań 

dotyczących szpitala i tworzenia oddziałów. Przekazała, że nie uzyskała odpowiedzi co dalej 

będzie ze szpitalami. Zasugerowano, że oddział dziecięcy od 1 stycznia przestanie być 

finansowany. Należałoby zatem podjąć działania dotyczące jego wygaszenia lub czekać na 

oficjalną decyzję w tej sprawie. Nie będzie również zgody na zwiększenie ilości łóżek na 

ZOL. Odniosła się do tematu związanego z decyzjami rządu w sprawie szpitali i ich sytuacji. 

Poruszyła temat dotyczący tworzenia sieci szpitali. Zwróciła uwagę na decyzje podejmowane 

przez inne szpitale w zakresie łączenia pomiędzy szpitalami. Podała przykład szpitali, które 

planują połączenie. Odniosła się do sytuacji jaka jest w Powiecie Myśliborskim i ryzyka 

zamknięcia którejś z jednostek lub obu w przypadku braku decyzji w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat rozmów i działań w tym zakresie.  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Wskazała, że z informacji jakie przekazywano na spotkaniach wynika, że małe szpitale 

otrzymają najmniejsze dofinansowanie. Poruszyła kwestię związaną z utrzymaniem 

oddziałów. Poruszyła sprawę dotyczącą funkcjonowania i finansowania szpitali. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do tematu związanego z podejmowaniem decyzji przez samorządy i rozmów  

w sprawie połączenia szpitali. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował zorganizowanie spotkania obu Prezesów spółek z udziałowcami. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do sytuacji finansowej spółki. Poruszyła temat poszukiwania oszczędności. 

Zwróciła uwagę, że z ekonomicznego punktu widzenia szpitale powinny się zamknąć. 

Ponownie odniosła się do koncepcji związanej z połączeniem spółek. Korzystnym jest to, że 

oba szpitale znajdują się w jednym powiecie, nie trzeba szukać dużej placówki z którą można 

by się było połączyć. Zwróciła uwagę, że przez najbliższy rok będzie bardzo ciężko 

funkcjonować szpitalom. Przekazała, że w najbliższym czasie będzie zmuszona wnioskować 

o przekazanie dodatkowych środków finansowych dla spółki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na wzrost kosztów w spółce, natomiast przychody pozostają na tym samym 

poziomie. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła informacje na temat wysokości straty w spółce. Odniosła się do sytuacji 

finansowej. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem  z działalności półki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. za 2020 rok oraz sprawozdaniem finansowym za 2020 rok. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Poinformował, że zostało one przekazane pod 

obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że sprawozdanie zostało zweryfikowane przez Radę Nadzorczą Spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby na sesję Rady Powiatu została przedstawiona opinia Rady Nadzorczej do 

przedmiotowych sprawozdań. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 5 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wnioskowany sprzęt i jaki szpital otrzymał? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował, że wnioskował o kilkadziesiąt pozycji, a szpital otrzymał 12. Przedstawił 

informacje na temat otrzymanego sprzętu medycznego o wartości ok. 216 000,00 zł. 

Zauważył, że rozdysponowanych było ok 10 mln zł. Największe szpitale otrzymywały sprzęt 

o wartości 500 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o omówienie bieżącej sytuacji spółki. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Przekazał, że sprawozdanie finansowe spółki, nie zostało jeszcze opracowane z uwagi na 

zmianę firmy wykonującej bilans. Przedstawił informacje w tym temacie. Badanie bilansu 

zostanie wykonane w miesiącu lipcu.  

Poinformował o aplikowaniu do NFZ o środki dla personelu Zakładu Opieki 

Długoterminowej. Poinformował, że od 1 czerwca szpital pracuje jako szpital czysty, 

pracownicy nie otrzymują dodatków covidowych. Przedstawił informacje na temat obłożenia 

na poszczególnych oddziałach. Poinformował o sytuacji kadrowej w spółce. Podał informacje 

na temat wykonywanych szczepień. Przedstawił informacje na temat dostaw szczepionek. 

Przeprowadzono dyskusję w przedmiotowym temacie. 

Poinformował o wysokości straty w spółce. Za miesiąc maj będzie to kwota 400 000,00 zł. 

Zwrócił uwagę, że szpitale powiatowe posiadające oddziały covidowe, im miały większy 

oddział tym ich strata jest większa. Zwrócił uwagę na wzrost cen leków oraz żywności. 

Przekazał, że przy nie zmienionym kontraktowaniu, dyrektorzy szpitali martwią się co robić 

dalej, gdyż w każdym punkcie generującym koszty rosną diametralnie ceny. Podał przykład 

wzrostu cen na wywóz śmieci. Bardzo duże koszty szpital poniósł na utylizację odpadów  

z oddziału covidowego, które wszystkie były traktowanej jako skażone. 

Poinformował, że podwyżka płacy minimalnej nie znalazła żadnej rekompensaty  

w kontraktach. Przekazał, że nie ma jeszcze żadnej decyzji dotyczącej dodatku dla 

pielęgniarek co może spotkać się z protestami. Poinformował o zaplanowanym spotkaniu ze 

związkami zawodowymi.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy Prezes przeanalizował kwestie funkcjonowania komercyjnego oddziału ZOL? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że oddział przynosi straty i będzie je przynosił. Przedstawił informacje na 

temat funkcjonowania oddziału. Zmniejszono obsadę kadrową, koszt pobytu jednej osoby na 

oddziale to kwota 4000,00 zł miesięcznie, co jest już dużą kwotą.  

Poinformował, że wystąpił do dyrektor NFZ w tej sprawie, która poprosiła o wystąpienie  

z wnioskiem, aby 20 łóżek prywatnych zamienić na łóżka z kontraktu  NFZ. Wówczas szpital 

posiadałby w ramach kontraktu 65 łóżek. Przekazał, że nie otrzymał w tej sprawie jeszcze 

odpowiedzi. Poinformował o działaniach związanych z uruchomieniem rehabilitacji po 

covidowej. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o działalność Dziennego domu Opieki Medycznej? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odpowiedział, że projekt dobiega końca z końcem roku. Szpital ma obowiązek do tego czasu 

jego prowadzenia.  

W przypadku prywatnego oddziału ZOL, jeżeli szpital nie otrzyma na niego kontraktu to 

będzie on zlikwidowany. Przedstawił informacje o kosztach jakie są ponoszone w związku  

z funkcjonowaniem przedmiotowego oddziału. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na wysokość straty w spółce. Poruszył temat dotyczący zobowiązań 

wymagalnych.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o udział Prezesa w Komisjach Rady Miejskiej w Barlinku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Przedstawił informacje na temat przebiegu komisji. Poruszono temat funkcjonowania 

oddziału pediatrycznego, odniósł się do zmiany finansowania oddziału i trudności 

finansowych w jego utrzymaniu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię odbytej konferencji przedstawicieli szpitali w Kołobrzegu. Poruszył temat 

rozmów w sprawie połączenia szpitali. Zapytał, czy samorząd Barlinka zdaje sobie sprawę  

z sytuacji. Przekazał, że na konferencji informowano o tym temacie, o konieczności 

współpracy  i finansowania się szpitali. Powiat Myśliborski posiada dwa szpitale, zwracano 

uwagę, że powinny być połączone. Przekazał, że spróbuje przeprowadzić rozmowy w tej 

kwestii z Burmistrzem Barlinka. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poruszył temat dotyczący sytuacji finansowej szpitala.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do informacji dotyczących utworzenia sieci oddziałów szpitalnych. Poruszył 

temat kryteriów jakie muszą spełnić oddziały aby się w niej znaleźć.  

Zapytał o realizację planu naprawczego przygotowanego przez Prezesa w odniesieniu do 

rosnących kosztów? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Poruszył temat wzrostu płacy minimalnej i kosztów z tym związanych. Zwrócił uwagę na 

trudności planowania kosztów przy tak galopującym wzroście cen. Zwrócił uwagę, na brak 

zwiększania kontraktu dla szpitala przy jednoczesnym wzroście cen. 

Przekazał informacje o decyzji Prezes Przychodni im. Jana Pawła II w Myśliborzu związanej 

z nie przedłużeniem kontraktu na prowadzenie Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej  

w Myśliborzu. Poinformował o korespondencji w tej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o woli zorganizowania spotkania wspólnie z przedstawicielami Gminy 

Myślibórz w tej sprawie. Odniosła się do treści prowadzonej korespondencji. Zapytała, czy 

Prezes rozważał współpracę z innym POZ? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Odniósł się do zaistniałej sytuacji. Przedstawił informację na temat zarzutów przedstawianych 

w przesyłanej korespondencji. Podał informację na temat kosztów funkcjonowania Nocnej  

i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Myśliborzu. Poruszył kwestię pełnienia dyżurów lekarzy  

i przyjmowania pacjentów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na brak współpracy, przekazała, że chciałaby uzyskać informacje na temat 

działań aby utrzymać Nocną i Świąteczną Opiekę Zdrowotną na terenie Myśliborza. Zapytała, 

czy jest szansa na poprawę relacji, czy też należy rozpocząć współpracę z innym podmiotem? 

Poruszyła temat rozliczenia kosztów związanych z prowadzeniem punktu Nocnej  

i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Myśliborzu. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Przekazał, że szpital ma zawartą umowę na prowadzenie zadania i stara się ją realizować. 

Odniósł się do kwestii związanej z naliczaniem kosztów przez Prezes Przychodni im. Jana 

Pawła II w Myśliborzu. Poinformował, że pomimo przedstawionych zarzutów szpital widzi  

w dalszym ciągu możliwość kontynuowania współpracy w zakresie prowadzenia punktu 

Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat zorganizowania spotkania w tej sprawie. Jeżeli nieporozumienie wynika  

z różnic w szacowaniu kosztów, należy zwrócić się w tej sprawie do samorządu gminnego  

o pomoc w tej sprawie. Poprosiła również o podjęcie rozmów z pozostałymi podmiotami 

medycznymi w Myśliborzu w sprawie nawiązania współpracy. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 
Podał informacje na temat działań jakie podejmował i odniósł się do kwestii funkcjonowania 

punktu Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Myśliborzu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie 

powierzenia stanowiska Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany § 1 Uchwały Nr 7/38/2018 Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie  powierzenia stanowiska 
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Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych  

w Myśliborzu, który otrzymuje brzmienie: 

„§ 1. Powierza się Pani Wioletcie Roźniata stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

dla Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu na czas nieokreślony. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 193/632/2021 z dnia 21 czerwca 2021 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Osób 

Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy ID Nr 473208/P pomiędzy Gminą Dębno  

i Powiatem Myśliborskim a Pocztą Polską Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie na 

powierzenie Poczcie Polskiej świadczenia usług pocztowych w powszechnym obrocie 

krajowym i zagranicznym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał, że projekt umowy dotyczy powierzenia Poczcie Polskiej świadczenia usług 

pocztowych w powszechnym obrocie krajowym i zagranicznym dla Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu - Filia Wydziału Komunikacji w Dębnie. Za wykonanie usług pocztowych 

opłaty ponosić będzie Gmina Dębno. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej 

Sp. z o.o. w Szczecinie na korzystanie z przystanków autobusowych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Myśliborski. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 13 

Spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 14 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:22 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 
 


